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Vragen van de leden Van Tongeren (GroenLinks) en Jan Vos (PvdA) aan de 
Minister van Economische Zaken over de waardevermeerderingsregeling 
(ingezonden 17 maart 2016). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Extra aanvragen energiepremie blijven op de 
plank liggen» op RTV Noord?1 

Vraag 2
Is het waar dat er, sinds u op 18 december 2015 een wijziging aankondigde in 
de waardevermeerderingsregeling, geen enkele aanvraag is verwerkt door 
uitvoeringsinstantie Samenwerkingsverband Noord-Nederland (SNN)? 

Vraag 3
Hoeveel aanvragen zijn er sinds 18 december 2015 binnengekomen bij SNN? 

Vraag 4
Is het waar dat het ontbreken van informatie van het Centrum voor Veilig 
Wonen (CVW) de oorzaak is voor het niet verwerken van de aanvragen? 

Vraag 5
Kunt u aangeven op welke wijze en binnen welke termijn u de problemen bij 
het CVW gaat oplossen? 

Vraag 6
Kunt u aangeven hoe het niet verwerken van aanvragen zich verhoudt tot de 
eerder aangekondigde uitputting van het budget van de waardevermeerde-
ringsregeling?2 

Vraag 7
Op welke manier gaat u de moties-Bosman c.s. uitvoeren?3 

1 http://www.rtvnoord.nl/nieuws/160659/Extra-aanvragen-energiepremie-blijven-op-de-plank-
liggen

2 (http://www.rtvnoord.nl/nieuws/160052/De-pot-is-leeg-deel-aanvragers-
waardevermeerderingsregeling-vist-achter-net (De pot is leeg: deel aanvragers waardever-
meerderingsregeling vist achter net)

3 Kamerstuk 33 529, nr. 242 en Kamerstuk 32 849, nr. 64

 
 
 
 
kv-tk-2016Z05554
’s-Gravenhage 2016 Tweede Kamer, vergaderjaar 2015–2016, Vragen 1



Vraag 8
Kunt u aangeven hoe dit helpt bij herwinnen van vertrouwen?
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